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Till kommunfullmäktige i Sundsvalls kommun, sammanträdet den 30e 

november 2015  

Motion om införande av digitalisering som en del av 

målbilden i hållbartillväxtstrategin RIKARE 

Förslag till beslut 

Att uppdra till koncernstaben att föreslå kommunfullmäktige hur strategin 

för hållbar tillväxt, RIKARE, kan kompletteras med ytterligare ett mål i 

målbilden med utgångspunkten digitaliseringens möjligheter. 

 

Bakgrund 

Sundsvalls IT-direktör föredrog aktuell status för arbetet med 

digitaliseringen i kommunkoncernen för kommunstyrelsen 2015-11-16. I 

dragningen framkom att Sundsvalls kommunkoncern idag saknar 

nedtecknade och beslutade politiska ambitioner eller viljeinriktningar för 

hur koncernen ska ta tillvara på digitaliseringens möjligheter. IT-direktören 

meddelade att det idag saknas politiska beslut och mål som visar på vald 

ambition samt vilka möjligheter med digitaliseringen som ska tas tillvara i 

Sundsvalls utgångspunkt för arbetet.  

 

Vi kristdemokrater i Sundsvall inser vikten av att ta tillvara möjligheterna. 

Inte bara för att ge enklare och snabbare service till våra användare av 

välfärdstjänster (medborgare, företag och det civila samhället) utan också 

hur detta kan göra koncernen till en attraktivare arbetsgivare och samtidigt 

bidra till innovation och tillväxt i hela vår region. 

 

Vi ser det som viktigt att ge verksamheterna en tydlig målbild för att de 

digitala möjligheterna inte ska gå oss förbi. EU:s arbete med att skapa en 

digital agenda för Europa samt regerings arbete bör också tas tillvara lokalt 

och regionalt. 

Förslag 

Kristdemokraterna i Sundsvall föreslår därför att koncernstaben inför 

digitalisering som en del av målbilden i hållbartillväxtstrategin RIKARE 

Underskrift 

 
Liza-Maria Norlin, gruppledare (KD) 

 

 

Hans Brynielsson, kommunfullmäktigeledamot (KD) 
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